
Амбасадор  Батлер  тражи
појашњење од премијера Владе
Републике Српске о написима о
референдуму
Први  замјеник  високог  представника  Лоренс  Батлер  данас  је
контактирао  предсједника  Владе  Републике  Српске  Милорада
Додика, тражећи разјашњење након извјештавања у медијима, гдје
се  наводи  да  је  премијер  Владе  РС  говорио  о  новим
референдумима  у  региону.

Амбасадор Батлер је нагласио да је Република Српска обавезна
поштовати Дејтонски мировни споразум, међународно обавезујући
споразум, којим се Босна и Херцеговина признаје као суверена
независна држава. Како је РС обавезна поштовати овај Споразум,
амбасадор Батлер је изјавио да овдашњи званичници морају да
раде  у  корист  будућности  БиХ,  унутар  својих  Уставом
договорених  структура,  у  правцу  пуне  евро-атлантске
интеграције, а не износити спекулације о догађајима који нису
везани за БиХ.

Коментаришући  недавни  референдум  у  Црној  Гори,  амбасадор
Батлер је изјавио да не постоји веза између дешавања у Црној
Гори  и  БиХ.  “Босна  и  Херцеговина  је  међународно  призната
суверена држава. Не видим везу догађаја  било гдје у региону и
овдје”, рекао је први замјеник високог представника.

“Јавни званичници би требало да искористе наредних 100 дана
како  би  урадили  посао  за  који  их  јавност  плаћа  и  усвоје
реформе којима би се побољшала ситуација у земљи довођењем
инвестиција и стварањем радних мјеста и обезбиједила примјена
владавине права. Практичан начин да се то уради јесте усвајање
закона који регулишу облигационе односе, банкарску супервизију
и високо образовање. Као и грађани БиХ, међународна заједница
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оцјењује резултате рада, а не ријечи”, рекао је амбасадор
Бутлер.


